

Reference:	
Reference:	

Apple Watch

ppio vvatori			
牌子/ Brand	APPLE		
型號 / Model	Apple Watch Ultra 3 (GPS + 流動網絡) 49 毫米鈦金屬錶殼及登峰手環 或海洋錶帶 或越野手環		
	Apple Watch Ultra 3 GPS + Cellular 49mm Titanium Case with Alpine Loop or Ocean Band or		
	Trail Loop		
原產地 /Place of manufacture			
\bar{\bar{\bar{\bar{\bar{\bar{\bar{	CHINA		
網絡頻率或操作頻率或頻帶/			
frequency or operating frequents	1(2100 MHz), 2(1900 MHz), 3(1800 MHz), 4(AWS), 5(850 MHz), 7(2600 MHz), 8(900 MHz), 18(800 MHz), 19(800 MHz), 20(800 DD), 25(1900 MHz), 26(800 MHz), 28(700 APT MHz), 39(TD 1900), 40(TD 2300), 41(TD 2500), 66(AWS-3) UMTS:		
	2100MHz · 1900MHz · 1700/2100MHz · 850MHz · 900MHz		
主要功能 / Key features	• 堅固強悍,隨時起動:這款終極運動及歷險手錶設計持久耐用,配備極盡堅固的鈦金屬錶殼,顯示器則以堅硬的藍寶石玻璃製成。防水 100 米:游泳、潛水及進行高速水上運動時佩戴,尤其合用。		
	· 亮麗悅目的顯示器:偌大而先進的顯示器,以更寬廣角度,發出更多光線,看起來亮 麗悅目,也更清楚易讀。此外,你也可以將顯示器作電筒使用。		
	• 電池使用時間以日計:一般使用長達 42 小時,以低耗電模式使用更長達 72 小時;以低耗電模式進行體能訓練,並完全啟用 GPS 及心率監測功能,則長達 20 小時。		
	· 終極跑步和體能訓練拍檔:精準的雙頻 GPS、設定配速功能、心率區間、自訂體能訓練、跑步功率及訓練負荷量,為跑手、泳手、單車手及運動員提供一切所需。		
	 RUGGED AND READY TO GO—The ultimate sports and adventure watch is built to last with an extremely tough titanium case and a strong sapphire crystal display. Water resistant 100m—great for swimming, diving, and high-speed water sports. 		
	BRIGHT, BEAUTIFUL DISPLAY—A large and advanced display that emits more light at wider angles—making it even brighter and easier to read. You can also use the display as a flashlight.		
	 MULTIDAY BATTERY LIFE—Up to 42 hours of normal use and up to 72 hours in Low Power Mode. Track a workout with full GPS and heart rate monitoring for up to 20 hours in Low Power Mode. 		
	 ULTIMATE RUNNING AND WORKOUT COMPANION—Precision dual-frequency GPS, Pacer, Heart Rate Zones, Custom Workouts, running power, and training load give runners, swimmers, cyclists, and athletes everything they need. 		
作業系統 / Operating system	watchOS 26		
	watchOS 26 須使用以下任何一款型號的 Apple Watch,並配對運行 iOS 26 的 iPhone 11 或更新的型號或 iPhone SE (第 2 代或更新的型號)。 watchOS 26 requires iPhone 11 or later or iPhone SE (2nd generation or later) with iOS 26		
內建記憶體 / Mass Memory	64GB		
SIM card 種類 / SIM card	e-SIM		
	類 / 不適用 Non-Applicable		
又级配版下的性類及台 Ty			



量/ Type and storage	最大容量/	不適用 Non-Applicable
capacity of support	Maximum	7.25/13
memory card	capacity	
螢幕 / Display		常亮 Retina LTPO3 OLED 顯示器(最大亮度高達 3000 尼特), 422 x 514 像素
		Always-On Retina LTPO3 OLED display (Up to 3000 nits maximum brightness), 422 x 514 pixels
數據傳輸/網絡連接制式/[LTE 及 UMTS,Wi-Fi 4 (802.11n),藍牙 5.3
transfer/network connecti		LTE and UMTS, ,Wi-Fi 4 (802.11n),Bluetooth 5.3
以像數列出的該相機鏡頭解像度(如電		不適用
話具備內置相機) / Resolution of the camera in terms of pixels (where the		Non-Applicable
phone has a built-in came		
配套 / Packaging List	,	1 x Apple Watch Ultra 3
		1 x Apple Watch 磁力快速充電器至 USB-C 連接線 (1 米)
		1 x Apple Watch Ultra 3 登峰手環 或海洋錶帶 或越野手環
		1 x Apple Watch Ultra 3
		1 x Apple Watch Magnetic Fast Charger to USB-C Cable (1m)
玄口 価地 / Dries		1 x Apple Watch Ultra 3 Alpine Loop or Ocean Band or Trail Loop
產品價格/ Price		請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delive	ry Charge	指定地區/ 地址(如離島) 有可能需付額外送貨附加費
Minning / / Maditional Bollvo	ry onargo	Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
保修人身份 / Identity of re	pair service	APPLE
provider 保修地址 / Repair service	address	 APPLE STORE (Genius Bar online reservation required 天才吧需先網上預約)
	addiess	https://www.apple.com/hk/retail/geniusbar/
		注意:如不能開機或開機畫面停頓,Apple Store 不提供維修,客戶需前往其他授權維修中心
		Notice: For no power on or display frozen symptom, customer needs to visit other authorised service providers instead of Apple Store.
		國際金融中心商場,中環金融街 8 號
		International Finance Centre Mall, 8 Finance Street, Central
		電話 Tel: 39721500
		星期一至星期日 Mon - Sun: 10:00 - 21:00
		希慎廣場, 銅鑼灣軒尼詩道 500 號
		Hysan Place, 500 Hennessy Road, Causeway Bay
		電話 Tel: 39793100
		星期一至星期日 Mon - Sun: 10:00 - 22:00
		尖沙咀, 廣東道 100 號
		Canton Road 100, Tsim Sha Tsui
		電話 Tel: 39798800
		星期一至星期日 Mon − Sun : 10:00 - 22:00
		又一城, 九龍塘達之路 80 號
		Festival Walk, 80 Tat Chee Avenue
		電話 Tel: 39793600
		星期─至星期日 Mon - Sun : 10:00 - 21:00
		apm Hong Kong 觀塘道 418 號
		apm Hong Kong 418 Kwun Tong Road



電話 Tel: 35728900

星期一至星期日 Mon - Sun: 11:00 - 21:00

沙田正街 18 號 新城市廣場 1 期 L4

New Town Plaza Phase 1 L4, 18 Sha Tin Centre Street Sha Tin, Hong Kong

電話 Tel: 38997800

星期一至星期日 Mon - Sun: 10:00 - 22:00

授權維修中心 Authorised Service Provider:

電訊首科有限公司 TELECOM SERVICE ONE LIMITED

(Online reservation required 需網上預約服務)

http://www.telecomdigital.cc/iphone maintenance 01.htm

九龍觀塘駿業街 58 號 電訊數碼大樓 8 樓 01 室

Unit 01, 8/F, Telecom Digital Tower, 58 Tsun Yip Street, Kwun Tong, Kowloon

電話 Tel: 2332 3020

星期一至星期六 Mon - Sat: 11:00 - 20:00

星期日及公眾假期休息 Close on Sunday and Public Holidays

授權維修中心 Authorised Service Provider:

信港電腦有限公司 SENCO-MASSLINK TECHNOLOGY LIMITED

(Online reservation required 需網上預約服務)

http://www.sencohk.com/SencoWebsite/Page?pid=96

香港英皇道 663 號, 泓富產業千禧廣場 22 樓

22/F, Prosperity Millennia Plaza, 663 King's Road, North Point, Hong Kong

電話 Tel: 2865 0860

星期一至星期五 Mon - Fri: 09:00 - 18:30

星期六、日及公眾假期休息 Close on Saturday, Sunday and Public Holidays

最新維修資料請瀏覽 Browse here for latest service info

https://locate.apple.com/hk/zh https://locate.apple.com/hk/en

換貨政策 / Exchange policy

條款及細則 Terms and Conditions

- (a) Customers shall visit Apple authorized service providers for Apple Watch repair service. 客戶如需維修 Apple Watch 請往 Apple 授權維修中心。
- (b) Customers who purchase Apple Watch, shall check the Apple Watch immediately if there is any damage. After the inspection, we will activate the Apple Watch at shop immediately. Upon successful activation, Apple Watch cannot be exchanged or returned. 1010 Privilege: Selected 1010 customers may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details. (Apply for 1010 Centre and online store only)

客戶選購 Apple Watch 時,必須即時檢查機身有否損壞。檢查完畢後,我們會於店內即時啟動;於成功啟動後,並不設任何退/換機服務。1010 尊屬禮遇:1010 特選客戶可於銷售單日期起計 14 天之內更換流動通訊設備一次,詳情請參閱銷售單之條款及細則(只適用於 1010 專門店及網店)。

(c) If the Apple Watch is delivered to you by courier, clause(b) shall not apply and the packaging will be opened and the Apple Watch will be activated before delivery. You must check immediately if there is any damage to the Apple Watch and inform the courier staff of any damage, otherwise the Apple Watch cannot be exchanged or returned.

如以速遞送貨,條款(b)將不適用及 Apple Watch 將會於運送前預先被打開包裝及啟動。你應於當場檢查有否損壞。如有損壞,你必須即時通知送貨職員,否則不能更換。

(d) You have read and understood, and agree to the terms and conditions of Apple's enduser software license agreement.

你已閱讀、明白及同意蘋果公司的用戶軟件許可証協議(end-user software license agreement) 之條款及細則。



		(e) In the event of any inconsistency between the Terms and Conditions in this Appendix and the terms and conditions set out in the Sales Memo and the Mobile Equipment Policy, the Terms and Conditions in this Appendix will prevail. 若任何情況下,本條款及細則與銷售單及流動通訊設備政策所載之條款及細則不能一致時,概以本條款及細則為準。
保修期	機身/	一年
Warranty period	Handset	1 YEAR
	配件/	一年
	Accessory	1 YEAR

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司 查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

http://www.hkcsl.com